
Beszámoló a két ülés közötti fontosabb eseményekről 
 
Sallai Mihály polgármester: 
 

- Január 10-én a Csanádi Imre születésének 104. évfordulóján a szülőháznál 
a családja tagjaival, a Zámolyi Csanádi Imre Református Általános Iskola 
diákjaival, pedagógusaival és a Zámolyi Református Egyház képviselőivel 
emlékeztek meg a költő születéséről. Másnap a Fejér Megyei Hírlap 
címoldalon számolt be az eseményről.  

- Január 11-én rendezte az önkormányzat regisztrációját az Egységes 
Közbeszerzési Rendszer (EKR) felületén.  

- Január 13-án a Magyar Tartalékosok Szövetségének Fejér Vármegyei 
Szervezete ismét településünkön állította fel a Fejér vármegyei 
menetszázadot s a világháborús emlékműnél tartott megemlékezés után 
innen indultak a DON ’81 emléktúrára. A vidéki és nemzetközi tagok a 
művelődési házban kerültek elszállásolásra. Az emlékmenet zárásakor a 
szövetségtől emlékérmet kapott, de mivel egészségügyi okból ebben az 
évben először nem tudott a menettel gyalogolni, az emlékérmet 
ünnepélyes keretek között átadta a MATASZ zámolyi tagjainak, kifejezve 
köszönetét kitartásukért és a szervezetet segítő cselekedeteikért.  

- Január 16-án regisztrálta az önkormányzatot a 2024. évi településfásítási 
programba. Nagyné Méhes Mónika képviselő asszonyt kérte fel a további 
feladatokra. Az előző évben is sokat dolgoztak együtt ezen az ügyön, de 
közös tapasztalatuk, hogy a lehetetlennel határos a fa igénylés menete.  

- Ugyanezen a napon Jegyző Úr felhívást fogalmazott meg a kutyatartás 
szabályainak betartásáról, mely közzétételre került az online felületeken 
és a Zámolyi Hírmondóba is belekerült.  

- Január 17-én az első idei számlák megérkezésével kikalkulálta a gázfűtés 
és a légkondicionálóval történő fűtés költségeinek arányát, melyről 
tájékoztatta a Képviselő-testületet. Nagyságrendi különbség van az 
árammal való fűtés javára, mind a Szép Ilonka Faluház, mind pedig a 
Zámolyi Mesevár Óvoda esetében. A légkondicionálók nappali áramról 
üzemelnek, mert a tavaly októberi kormányzati döntés következtében az 
önkormányzatok kikerültek az egyetemes szolgáltatás alól, a 
versenypiacon pedig nem lehet H-tarifával vételezni az elektromos 
áramot. Ezzel párhuzamosan is az óvoda összes légkondicionálója 2022 
októbere óta fogyasztott el annyi áramot, melynek költsége egyetlen havi 
gázszámla lenne, ha pusztán gázzal fűtenék az intézményt.  

- Január 18-án a Magyar Államkincstárral leegyeztette az óvodabővítés 
pályázatához kapcsolódó számlabenyújtási tervet.  

- Január 19-én Pátka polgármesterével és Jegyző Úrral közösen egyeztetett 
a Saldo Zrt. vezetőjével a hivatalban. A könyvelők munkájával meg 



vannak elégedve, kiváló a munkakapcsolat. A Zrt. 2018. után először most 
emelte meg a könyvelés díját 12 %-kal. Az egyeztetést követően 
határozatlan időre aláírásra került a három oldalú szerződés.  

- Január 23-án a református templomban került megtartásra a Magyar 
Kultúra napi ünnepélyes műsor, melyen a Zámolyi Mesevár Óvoda 
gyermekei, a Zámolyi Csanádi Imre Református Általános Iskola tanulói, 
Nt. Gyunyits Ottó lelkipásztor, Baboth Dóra művelődésszervező és Tárnok 
Ákos művész úr adtak műsort, mely visszanézhető az önkormányzat 
online felületein. Mindannyiuknak hálásan köszöni a szerepvállalást.  

- Ugyanezen a napon részt vett a Székesfehérvári Többcélú Kistérségi 
Társulás ülésén, melyen a február 1-jétől induló ügyeleti rendszerhez 
szükséges döntéseket hozták meg. Az új ügyeleti rendről online módon és 
a Zámolyi Hírmondón keresztül is tájékoztatta a lakosságot.  

- Január 24-én energetikai fórumon vett részt, ahol Steiner Attila az 
Energiaügyi Minisztérium államtitkára, valamint az MVM csoport 
szakemberei tartottak előadásokat az energiahatékonyság témakörében, 
valamint személyes konzultációkra is lehetőség nyílt. E napnak 
eredménye, hogy az MVM-el gördülékenyebbé vált az ügymenetünk.  

- Január 25-én az Albensis Fejér Vármegyei Területfejlesztő Nonprofit Kft-
nél egyeztetett a közbeszerzési eljárásról, majd több polgármesterrel 
együtt Törő Gábor országgyűlési képviselő úrral tárgyaltak. 

- Ugyanezen a napon a rehabilitációs tervezővel egyeztette az óvodabővítés 
munkálatainak akadálymentes tervfejezetét.  

- Január 27-én helyezték örök nyugalomra dr. Lukács Lászlót, településünk 
díszpolgárát a székesfehérvári Budai Úti Református Templom 
urnatemetőjében. Zámoly delegációjában rajta kívül részt vett a 
Képviselő-testület több tagja, Jegyző Úr és önkormányzat dolgozója, 
valamint kortárs tisztelői is. A Zámolyi Hírmondó lapjain is 
megemlékeztek Laci bácsiról.  

- Január 28-én Baboth Dóra művelődésszervező közösségi bolhapiacot 
szervezett a művelődési házban.  

- Január 28-29-én ismét sztrájkoltak a Volánbusz dolgozói, melyről – bár 
semmilyen információt nem kapott a vállalattól – tájékoztatta a 
lakosságot. Külön köszöni áldozatát azoknak a gépjárművezetőknek, akik 
munkába állásukkal és információikkal segítették a lakosságot.  

- Január 31-én részt vett a Vértes-Gerecse Vidékfejlesztési Közösség 
elnökségi ülésén és közgyűlésén.  

- Ugyanezen a napon a képviselő testület rendkívüli nyílt ülést tartott. 
- A Fejérvíz Zrt. tájékoztatásul megküldte a Magyar Energetikai és Közmű-

szabályozási Hivatal határozatát a Zámoly és Gánt Szennyvízelvezetés és 
– tisztítás – SZV és a Zámoly Vízmű – V víziközmű-rendszerek 2024-2038. 



évi gördülő fejlesztési terve felújítási és pótlási tervrészének 
jóváhagyásáról.    

- Február 3-án Csoóri Sándor születésének 94. évfordulóján ünnepi műsort 
tartanak a művelődési házban.  

- A képviselő-testület januári zárt ülésén egy lakhatási támogatási 
kérelemről döntött. 

- Január hónapban nem volt szabadságon.  
 
Nagyné Méhes Mónika képviselő: A települési fásítási program igénylési 
felületének megnyitásakor naphosszat próbálkozott, de sajnos nem járt sikerrel, 
mert ugyan a rendszer feltűntette az igényelhető facsemeték számát, de az 
igényléskor mindig a „nem igényelhető” hibaüzenetet kapta.  
 
Tanárki Gábor alpolgármester: Tapasztalatból mondja, hogy az iskolája 
egyszer hasonló programban nyert 15 darab facsemetét, melyekért ő ment el 
Gödöllőre. Megdöbbenve látta, hogy a 15 csemete egy ún. M30-as láda felét 
foglalták el, mert paradicsompalánta méretűek voltak. Az elhozatal költsége és 
a rászánt nap többszörösébe került annak, mintha megvették volna a 
facsemetéket.  

 
Sallai Mihály polgármester: Kéri a képviselő-testület szavazását a 
polgármester két ülés közötti beszámolójának elfogadásáról. 
 
A képviselő-testület egyhangúlag 5 (öt) „igen” szavazattal, „nem” szavazat és 
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozza: 
 

Zámoly Község Önkormányzata Képviselő-testületének 
28/2024. (II. 7.) határozata 

a polgármester két ülés közötti beszámolójáról 
 

Zámoly Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a polgármester két ülés között elvégzett feladatairól szóló beszámolót 
elfogadja.  
 
Határidő:  azonnal 
Felelős:  polgármester 
 


